



School Fee Refund Policy 學雜費退費標準

- Tuition and school fees are preferred payable in New Taiwan Dollars (NT\$).
TAAS 之學費及其他課程費用皆以新台幣計算。
- Application fee is non-refundable.
申請入學費用將不予以退費。
- If you would like to be on the waiting list, please email the application form and pay the application fee NT.3,500 at the same time.
若想成為候補名單之學生，請遞交申請表及同時繳交申請費，才能視為審查中之名單。
- Registration fee is non-refundable. Please make sure the enrollment before you submit the fee by due date.
註冊費將不予以退費，希望您再三確認入學之後，並於繳款截止日期內進行匯款。
- After you pay the registration fee, we will start to arrange the bus and lunch service for your child a week one week before the first day of school.
在繳交註冊費之後，開學前一週會先與您討論巴士及午餐之事宜。
- Please submit the rest of payments before the due date.
請於繳費截止日期前，完成學雜費繳費。
- If a student withdraws within the first week of any semester, he or she shall receive **70%** refund of payment.
學生於實際開課日起的第一週內提出退費者，應退所有繳納費用之百分之七十。
- If a student withdraws **within** the first quarter of any semester, he or she shall receive **50%** refund of payment.
若**未滿**二分之一總學期天數之內提出退費者，應退所有繳納費用之百分之五十。
- If a student withdraws **after** the first quarter of any semester, he or she shall receive **no** refund of payment.
若**超過**二分之一總學期天數提出退費者，所有繳納費用將不予以退費。
- Thank you for applying at TAAS, we believe this is the best educational environment for your child to learn not only knowledge, but also the most wonderful thing in the world—LOVE.
感謝您的配合，TAAS 將是您最好的選擇。我們相信在 TAAS，孩子們學到的不只是課本上的知識，更多的是，如何去愛他人並分享他們的愛。

Parent/Guardian Signature _____ Date _____

I hereby agree to sign the consent form, which has been reviewed with a period of 7 days, and I have read and fully understood and will comply with the agreements mentioned above.

本人聲明於簽妥本同意書前已經 7 日審閱，並充分瞭解且願意確實遵守以上約定事項。

If you have any further question, please contact our registrar (02)2861-6400
如有任何疑問，請洽詢 TAAS 註冊組